
 

Program zasedání Školské rady Gymnázia, Třeboň, Na Sadech 308 
30. 8. 2021 

Přítomni (bez titulů):  Kateřina Fischerová, Petr Kopeček, Andrea Kučerová, Štěpánka 
Otepková, Jana Grammetbauerová 

Omluveni (bez titulů): Jan Váňa 

Zasedání řídila: Štěpánka Otepková 

Program: 

1. Zahájení  

2. Schválení školního a klasifikačního řádu pro školní rok 2021-2022 

3. Informace o hygienických opatřeních v souvislosti s onemocněním COVID19  

5. Různé - aktuální dění na gymnáziu  

6. Poděkování a rozloučení  

___________________________________________________________________________ 

1. Š. Otepková přivítala všechny členy Školské rady a seznámila je s programem jednání. 

 

2. Přítomní byli seznámeni se změnami ve Školním řádu a s jeho zjednodušenou 

podobou.  

 

Výsledek hlasování: 
Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 
 

Š. Otepková konstatovala, že Školská rada schválila v souladu s § 167 odst. 7 zákona 
č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném 
vzdělávání Školní řád pro školní rok 2021-2022. 

 
3. Š. Otepková seznámila členy Školské rady s hygienickými opatřeními v souvislosti 

s onemocněním COVID19. Provoz školy se řídí doporučeními KHS a MŠMT. Používání 

ústenek ve společných prostorách školy je v současné době pouze doporučené. Ve 

společných prostorách i všech třídách jsou dispozici bezdotykové stojany s dezinfekcí. 

Klasické látkové ručníky jsou nahrazeny jednorázovými papírovými. V učebnách se 

bude více větrat, aktivity, které nejsou vázané na učebny je doporučené provádět 

venku. Důraz je kladen na vzájemnou slušnost a ohleduplnost. Školní prostory se 

pravidelně uklízejí a dezinfikují. Pro žáky, kteří zjistí příznaky onemocnění je vyčleněna 

speciální karanténní místnost, kde počkají do odjezdu spoje nebo až je vyzvednou 

zákonní zástupci. Žáci i rodiče budou instruováni, aby do školy nechodili, pokud budou 

mít nějaké respirační potíže.  



 

4. Členové ŠR byli seznámeni s aktuálním dění na gymnáziu - (nové třídní kolektivy, 

personální zajištění výuky, zahraniční studijní pobyty pro žáky, 

plánované zájezdy a exkurze, rodilí mluvčí, spolupráce s PřF UK Praha, další 

rekonstrukce školy.  

 

 

5.  Otepková poděkovala přítomným členům za účast a dosavadní práci ve ŠR. Dále 

připomněla, že termín další schůzky bude pravděpodobně koncem října. 

 

Zápis zhotovila: Štěpánka Otepková 

 

 


